



# The Edinburgh Gazette.

Published by Authority.

TUESDAY, JANUARY 2, 1855.

*Convention between Her Majesty and the Emperor of the French, additional to the Convention of April 3, 1843, relative to Post-Office arrangements.*

Signed at Paris, December 12, 1854.

[Ratifications exchanged at Paris, December 22, 1854.]

HER Majesty the Queen of the United Kingdom of Great Britain and Ireland, and His Majesty the Emperor of the French, alike animated by the desire of improving, by means of a new Convention, the Postal Service between the two countries, have named as their Plenipotentiaries for that purpose; that is to say:

Her Majesty the Queen of the United Kingdom of Great Britain and Ireland, the Right Honourable Henry Richard Charles, Lord Cowley, a Peer of the United Kingdom, a Member of Her Majesty's Privy Council, Knight Grand Cross of the Most Honourable Order of the Bath, Her Ambassador Extraordinary and Plenipotentiary to His Majesty the Emperor of the French.

His Majesty the Emperor of the French, M. Edouard Drouyn de Lhuys, His Minister and Secretary of State of the Department of Foreign Affairs, Vice-President of the Senate, Great Cross of the Imperial Order of the Legion of Honour, &c., &c.;

Who, after having communicated to each other their respective full powers, found in good and due form, have agreed upon the following Articles:—

## ARTICLE I.

The postage to be collected in France and Algeria upon paid letters addressed to the United Kingdom of Great Britain and Ireland, as well as upon unpaid letters originating in the United Kingdom of Great Britain and Ireland, shall be as follows:—

1. For every paid letter, forty centimes per seven grammes and a half, or fraction of seven grammes and a half.

2. And for every unpaid letter, eighty centimes per seven grammes and a half, or fraction of seven grammes and a half.

Reciprocally, the postage to be collected in the United Kingdom of Great Britain and Ireland upon paid letters addressed to France and Algeria, as well as upon unpaid letters originating in France and Algeria, shall be as follows:—

1. For every paid letter, four pence per quarter of an ounce British, or fraction of a quarter of an ounce British.

SA Majesté la Reine du Royaume Uni de la Grande Bretagne et d'Irlande, et Sa Majesté l'Empereur des Français, également animés du désir d'améliorer, au moyen d'une nouvelle Convention, le Service des Correspondances entre les deux pays, ont nommé pour leurs Plénipotentiaires à cet effet, savoir:

Sa Majesté la Reine du Royaume Uni de la Grande Bretagne et d'Irlande, le Très Honorable Henri Richard Charles, Lord Cowley, Pair du Royaume Uni, Conseiller de Sa Majesté en Son Conseil Privé, Chevalier Grand-Croix du Très Honorable Ordre du Bain, Son Ambassadeur Extraordinaire et Plénipotentiaire près Sa Majesté l'Empereur des Français:

Sa Majesté l'Empereur des Français, M. Edouard Drouyn de Lhuys, Son Ministre et Secrétaire d'Etat, au Département des Affaires Etrangères, Vice-Président du Sénat, Grand-Croix de l'Ordre Impérial de la Légion d'Honneur, &c., &c.;

Lesquels, après, s'être réciproquement communiqué leurs pleins pouvoirs respectifs, trouvés en bonne et due forme, sont convenus des Articles suivants:—

## ARTICLE I.

Le port à percevoir en France et en Algérie sur les lettres affranchies à destination du Royaume Uni de la Grande Bretagne et d'Irlande, ainsi que sur les lettres non-affranchies originaires du Royaume Uni de la Grande Bretagne et d'Irlande, est fixé, savoir:—

1. Pour chaque lettre affranchie, à quarante centimes par sept grammes et demi, ou fraction de sept grammes et demi;

2. Et pour chaque lettre non-affranchie, à quatre-vingts centimes par sept grammes et demi, ou fraction de sept grammes et demi.

Reciprocally, le port à percevoir dans le Royaume Uni de la Grande Bretagne et d'Irlande sur les lettres affranchies à destination de la France et d'Algérie, ainsi que sur les lettres non-affranchies originaires de la France et de l'Algérie, est fixé, savoir:—

1. Pour chaque lettre affranchie, à quatre pence par quart d'once Britannique, ou fraction de quart d'once Britannique;